
 
 

Aan het woord is Lisanne Dunnink die vertelt over hoe zij 
bij Brink is begonnen als stagiair op de afdeling HRM en 
daarna is doorgegroeid naar HR Business Partner.  

Wie ben jij en wat doe je binnen Brink?  
Mijn naam is Lisanne Dunnink en woon in Rouveen. Ik ben 
sinds september 2022 in dienst bij Brink. Op het Greijdanus 
in Meppel heb ik destijds de havo afgerond en daarna ben ik 
doorgestroomd naar de opleiding Human Resource 
Management op het Windesheim in Zwolle. Ik ben in 2022 
bij Brink begonnen als afstudeerder, waarbij ik een 
onderzoek heb uitgevoerd over het opzetten van een 
vitaliteitsprogramma voor de jaren 2023 en 2024.  
 

 

Waarom ben je gaan afstuderen bij Brink?  
Ik ben destijds in de buurt gaan kijken naar bedrijven, die 
aansloten bij mijn voorkeuren. Een grote organisatie zoals 
Brink sloot hier perfect op aan. Daarnaast kreeg ik bij het 
sollicitatiegesprek de keuze uit drie verschillende 
onderwerpen voor mijn afstudeeronderzoek. Hierdoor kon ik 
zelf bepalen wat ik leuk vond en aangezien ik in de 
voorgaande stages al wat gezien had van recruitment, leek 
het me nu interessant om me te gaan richten op vitaliteit. Ik 
kreeg in de gesprekken een vertrouwd gevoel en werd gelijk 
meegenomen voor een rondleiding door het bedrijf. Dit gaf 
gelijk een duidelijk beeld.  

 

Wat doe jij binnen de afdeling HRM? 
Vanuit onze afdeling zijn wij verantwoordelijk voor alle HR-
gerelateerde zaken. Binnen de afdeling hebben wij 
verantwoordelijkheidsgebieden. Ik ben onder andere 
verantwoordelijk voor de dochterondernemingen Air Install, 
Comfort Expert en voor de Operations. Verder ben ik 
verantwoordelijk voor het vitaliteitsprogramma en probeer ik 
de vitaliteit in de organisatie zoveel mogelijk te stimuleren. 
Ik kijk daarnaast mee met verschillende collega’s van de 
afdeling, zo weet ik goed wat iedereen doet en kan ik 
werkzaamheden overnemen bij afwezigheid. Ik vind het leuk 
dat ik met alle aspecten van het HR-vak te maken krijg, op 
deze manier ontwikkel ik mijzelf continu en kom ik er steeds 
meer achter waar mijn interesses liggen. We hebben een fijn 
team, waarbij er hard gewerkt wordt en er veel plezier met 
elkaar is.  

Vitaliteitsprogramma ‘Brink Vitaal’ 
In juni 2022 heb ik mijn vitaliteitsprogramma opgeleverd en 
daarna kreeg ik de kans om het vitaliteitsprogramma ook 
daadwerkelijk te implementeren in de organisatie. Het is 
leuk dat er een vervolg wordt gegeven aan mijn opgeleverde 
eindproduct en natuurlijk helemaal om zelf alles in de 
praktijk te kunnen brengen! Ik krijg hier veel energie van, 
vooral ook door het enthousiast maken van de medewerkers. 
Ik krijg veel vrijheid hierin en kan mijn eigen draai eraan 
geven. Het is fijn dat wanneer je ideeën aandraagt, er ook 
écht wat mee gedaan wordt.  

Hoe zorg jij ervoor dat je jezelf blijft ontwikkelen? 
Als ik terugkijk naar de afgelopen jaren heb ik mezelf op 
professioneel vlak enorm ontwikkeld. Ik heb in korte tijd al 
veel geleerd en ben écht gaan handelen vanuit een HR-blik. 
Daarnaast krijg je bij Brink veel mogelijkheden om jezelf te 
kunnen ontwikkelen. Ik heb een training voor ISF (Integraal 
Systeem Functiewaardering) gevolgd, waarbij ik geleerd heb 
om functies te kunnen waarderen. Daarnaast heb ik ook een 
Engelse cursus gevolgd, waarbij de lessen gericht zijn op HR-
vaktaal. Er zijn ook vanuit het FME genoeg mogelijkheden 
voor het volgen van cursussen, waar ik in de toekomst zeker 
gebruik van ga maken.  

Hoe vind jij Brink als werkgever? 
Ik zou het zeker aanraden om hier aan de slag te gaan. Het is 
een mooie organisatie, waarbij je jezelf als persoon écht kunt 
ontwikkelen. Daarnaast staat iedereen open voor ideeën. 
Naast het werken bij Brink, hou ik voldoende vrije tijd over. Ik 
voetbal en ik vind het ook leuk om hard te lopen. Tijd 
doorbrengen met familie en vrienden is belangrijk voor mij 
en daarom zorg ik ervoor dat ik genoeg tijd overhoud om 
leuke dingen te doen. Gelukkig kan ik dat goed combineren 
met mijn baan bij Brink!   

 


